
国际设计学院 考核方案与评分标准

Course name: ___________________
Assessment Scheme and Scoring Standards, IIDC

        任课教师Lecturer____________  

考核方式和成绩评定

1. Assessment methods and score evaluation

本课程考核采用教学过程与课程作业相结合的考核方式，结合P1+P2+P3三个部分的成绩得出最终成绩，P1部分为学生考勤成绩，占比总成绩的10%，这部分为学院固定要求。P2部分及P3部分作业及最终作品的具体要求由任课教师决定。

The assessment of this course adopts the evaluation of combination of teaching process and course homework, and combines the results of P1+P2+P3 to get the final score. P1 is the student attendance score, accounting for 10% of the total score. This part is the college fixed requirement. The requirements for P2 and P3 and final work are determined by the lecturer.
P1成绩：                         

 

P1 (Attendence): 10% (fixed)

	Students should attend whole class on time. 3 tardy equal 1 absent. 

More than 3 absences in attendance will be judged as unqualified (F) in assessment.
If someone is late more than 30 minutes, he/she will get an absence, not tardy.




P2成绩：                             

P2 (Assigenments): 45%


	Assignment 1:

Assignment 2:

Assignment n:




P3成绩：            




P3 (Final Work): 45% 
	


2.Ffinal score = P1+P2+P3 
备注：Note:

请任课教师清晰填写P2及P3部分成绩的考核方式及要求，此部分为学生成绩的评分依据。

Lecturers should clearly fill out the assessment methods and requirements for P2 and P3 scores. This part is the basis for students’ scores.
作业内容以及要求 

1. Requirements for assignments (P2).  
a.Assignment 1作业内容以及要求
Assignment 1 –content and requirments
	


n. Assignment n作业内容以及要求
Assignment n - content and requirments
	


2. Requirements for final work (P3). 最终结课作业及要求
Final Work - content and requirments
	


作业提交电子档案：

1.Submitting homework by using the e-files

过程考核P1，P2, P3及最终考核的作业均以PPT,Word,JPG格式存档，以班级+学号+姓名命名文件夹，全班学生的作业将以课程名+班级命名一个文件夹统一在结课当天上交办公室。

All work for Process assessments P1, P2, P3 and final assessment will be archived in the format of PPT, Word, JPG, with class number, student number and name as the folder name. The entire work of all the students in the same class should be saved in a folder marked with the course name and the class number, which should be submitted to office by the day when the last lecture is terminated.

任课教师(Lecturer)： 

日期(Date)：
院长签名（Dean Signature）：
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